

LOCAL CALL FOR TENDER

/10FXV/A1KKIT/THIQAR/FSL/21-07-2025/1

ACTED is a humanitarian organization that has been working in Iraq since 2003, providing support in water, agriculture, livelihoods, protection, and shelter, with a focus on recovery and climate adaptation.

ACTED is inviting interested Bidders to participate in a **Organic Fertilizer Production Toolkit for Farmers** to submit their offers for the following Lot:

اكتد هي منظمة إنسانية تعمل في العراق منذ عام 2003، وتقدم الدعم في مجالات المياه، الزراعة، سبل العيش، الحماية، والمأوى، مع التركيز على التعافي والتكيف مع التغير المناخي

منظمة ACTED جميع المناقصين المهتمين للمشاركة في تجهيز أدوات إنتاج الأسمدة العضوية للمزارعين وتقديم عروضهم للدفعة التالية:

Lot	Description	INCOTERMS & Delivery point
1	Supply of Organic Fertilizer Production Toolkit for Farmers	DDP (Including all costs of delivery) تشمل التوصيل والفحص لكل مستفيد في المواقع المحددة

The Tender will be conducted using Acted standard bidding documents, open to all interested bidders. The Bidding Documents (in English/arabic) may be collected free of charge by all bidders at the following address(es):

- Acted representative office in Erbil – Ankawa – 4 Tower – Building B – floor 5 – apartment 23
- ACTED Representative office in ThiQar – Nasiriyah – Ur neighborhood , near the Iranian school .

Or can be downloaded in English/arabic from the link on the website <https://ngosjobs-bids.com/bids>

All bids must be submitted Offers must be submitted no later than 16:00 (local time in IRAQ) on 08/08/2025 by email to Iraq.tender@acted.org , and the mail subject should be

T/10FXV/A1KKIT/THIQAR/FSL/21-07-2025/1

Acted will not be responsible for any costs or expenses incurred by the Bidders in connection with the preparation and submission of their bids to Acted.

A sale opening session will take place **on 10/08/2025 at 12:00 PM** in the Acted representative office in Erbil ,Ankawa, 4 tower , building B , floor 5 , apartment 23. The presence of bidders' representative is allowed.

For all inquiries regarding this tender, please contact ACTED by Email Liwaa.Alobaidi@acted.org or Call this number (07703060331) not later than **13:00 (local time in Iraq)**

Note: if you witness or suspect any unlawful, improper or unethical act or business practices (such as soliciting, accepting or attempting to provide or accept any kickback) during the tendering process, please contact the following phone number +33 6 07 22 46 28 and/or send an e-mail to transparency@acted.org

سيتم تنفيذ المناقصة باستخدام مستندات المناقصة القياسية الخاصة بمنظمة ACTED، وهي مفتوحة لجميع المناقصين المهتمين. يمكن لجميع المناقصين الحصول على مستندات المناقصة (باللغة الإنجليزية/العربية) مجاناً من العنوان التالي:

- من مكتب أربيل : مكتب ACTED التمثيلي في أربيل – عنكاوا – برج 4 – المبنى – B الطابق الخامس – الشقة 23
- او من مكتب ذيQار : الناصرية , حي اور , قرب المدرسة الإيرانية أو يمكن تحميلها باللغة الإنجليزية والعربية من الرابط على الموقع الإلكتروني <https://ngosjobs-bids.com/bids>

يجب أن تقدم العروض ليس بعد الساعة الرابعة ظهراً **2025-08-08** (التوقيت المحلي في العراق) عن طريق الإيميل Iraq.tender@acted.org ويجب ان يكون عنوان الإيميل **T/10FXV/A1KKIT/THIQAR/FSL/21-07-2025/1**

لن تكون منظمة ACTED مسؤولة عن أي تكاليف أو نفقات يتكبدها المناقصون فيما يتعلق بإعداد وتقديم عروضهم إلى ACTED

ستعقد جلسة فتح العروض في **2025/08/10** الساعة **12:00** ظهراً في مكتب ACTED التمثيلي في أربيل، عنكاوا، برج 4، المبنى B، الطابق الخامس، الشقة 23. يُسمح بحضور ممثلي المناقصين.

لجميع الاستفسارات المتعلقة بهذا العطاء، يرجى الاتصال بـ ACTED عبر البريد الإلكتروني Liwaa.Alobaidi@acted.org او الاتصال على الرقم (07703060331) أي موعد لا يتجاوز الساعة **13:00** (بالتوقيت المحلي في العراق)

ملاحظة: إذا شاهدت أو اشتبهت في أي تصرف غير قانوني أو غير سليم أو ممارسة تجارية غير أخلاقية (مثل طلب أو قبول أو محاولة تقديم أو قبول رشوة) خلال عملية المناقصة، يرجى الاتصال بالرقم التالي: **+33 6 07 22 46 28** و/أو إرسال بريد إلكتروني إلى transparency@acted.org

--	--